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Zápisnica č. 18 / 2003 — 2006

zo zasadnutia výboru Slovenskej kardiologickej spoločnosti
v Bratislave dňa 27. apríla 2006

Prítomní (abecedne): Prof. Bada, Prof. Dukát, Prof. Fabián, Doc. Filipová, prim. Fridrich, Doc. Gonsorčík, Prof. Hricák, Dr. Kaliská, Doc. Kamenský,
Doc. Mašura, Prof. Murín, Prof. Riečanský
Neprítomní – ospravedlnení: Prof. Hatala
Kontrolná komisia – prítomní: prim. Studenčan
Kontrolná komisia – neprítomní – ospravedlnení: Doc. Goncalvesová, Dr. Vršanský
Hostia (za pracovné skupiny SKS): Dr. Beňačka, prim. Hrebík, prim. Chňupa, Dr. Kanáliková, Prof. Mikeš

Program:
1. Kontrola úloh  (Doc. Kamenský)
2. Druhé kolo hlasovania výboru SKS o budúcom prezidentovi SKS

(Dr. Studenčan, Doc. Kamenský)
3. XI. kongres SKS (Doc. Kamenský, Doc. Filipová, Slovincová)
4. Voľby 2006 – 2009 (Doc. Filipová)
5. Rôzne

Ad 1
– Prof. Fabián predložil na predchádzajúcom výbore návrh komplex-

ných kritérií ku grantom SKS. Zásady ekonomického vedenia a kontroly
grantov boli zapracované do pripravovaného návrhu nových vnútorných
ekonomických predpisov SKS ako smernica č.14

– Doc. Kamenský informoval o finálnej podobne návrhu Vnútor-
ných ekonomickych predpisov SKS, do ktorého boli zakomponované
všetky pripomienky členov výboru a predsedov PS pri záverečnom stret-
nutí výborom poverenej skupiny (Doc. Filipová, Prof. Murín, Doc. Ka-
menský; Dr. Kaliská poslala písomne svoje pripomienky, ktoré boli za-
komponované do návrhu a Prof. Hatala sa na uvedenom stretnutí
nezúčastnil). Výbor SKS hlasoval o prijatí predloženého návrhu Vnú-
torných ekonomických predpisov SKS. 11 členov výboru hlasovalo za
prijatie tohto návrhu, jeden člen sa zdržal hlasovania. Výbor SKS skon-
štatoval, že návrh bol prijatý nadpolovičnou väčšinou všetkých členov
výboru SKS.

– Výbor sa zaoberal návrhom prim. Studenčana, aby všetky doterajšie
výsledky hlasovania za posledné roky boli schválené (s výnimkou volieb
o budúcom prezidentovi) nadpolovičnou väčšinou členov výboru SKS (teda
sedem a viac hlasov). Týmto ich potvrdením sa zabráni možným spochyb-
neniam minulých uznesení do budúcnosti. Za prijatie tohto návrhu hlaso-
valo všetkých 10 prítomných členov výboru.

– Výborom poverení Prof. Murín, Dr. Studenčan a Dr. Kaliská vypra-
covali a zaslali definitívnu verziu návrhu národného registra koronárnych
syndrómov na NÚZIŠ. Táto verzia bola odoslaná.

– Výbor na predchádzajúcom zasadnutí poveril prim. Chňupu, pred-
sedu Pracovnej skupiny neinvazívnej kardiológie, aby vypracoval návrh na
menovanie troch expertov z oblasti transezofágovej echokardiografie pre
akreditačné procesy v echokardiografii. Na návrh prim. Chňupu  výbor
schválil  ako expertov v oblasti TEE vyšetrení pre SR prim. Chňupu, Doc.
Šimkovú a prim. Dúbravu.

Ad 2
– Na výbore dňa 21. februára 2006 výbor akceptoval skutočnosť, na

ktorú upozornili Doc. Filipová, vedecká sekretárka SKS a prim. Studen-
čan, predseda KK, že volebná komisia pri voľbe budúceho prezidenta
v novembri 2005 nedodržala znenie stanov tým, že nevyhlásila 2. kolo vo-
lieb (po 1. kole Prof. Murín získal šesť hlasov, Dr. Kaliská, Prof. Dukát
a Doc. Gonsorčík po jednom hlase).

– Výbor na predchádzajúcom zasadaní opäť prerokoval otázku voľby
budúceho prezidenta, kde dospel k záveru, že neprebehlo 2. kolo hlasova-
nia, a preto na aprílovom zasadnutí prebehne 2. kolo, prípadne ďalšie kolo
voľby budúceho prezidenta SKS. Keďže 1. kola hlasovania sa zúčastnila
nadpolovičná väčšina členov výboru SKS, 1. kolo volieb prebehlo v súlade
so stanovami SKS. Pred začiatkom 2. kola volieb sa traja zo štyroch kandi-
dátov (Dr. Kaliská, Prof. Dukát, Doc. Gonsorčík) vzdali svojej kandidatú-
ry. Z tohto dôvodu dal predseda volebnej komisie prim. Studenčan hlaso-
vať iba o jednom kandidátovi, Prof. Murínovi. V 2. kole hlasovalo desať
členov výboru, z ktorých sedem hlasovalo za Prof. Murína, traja zaňho
nehlasovali. Absolútnou väčšinou členov výboru (sedem) bol Prof. Murín
právoplatne zvolený za budúceho prezidenta SKS („president-elect“).

Ad 3
– Doc. Kamenský informoval výbor o prípravách XI. výročného kon-

gresu SKS. Kongres nebude možné z viacerých dôvodov uskutočniť
v novom Národnom divadle (nie je isté, či v čase konania kongresu bude
fungovať, predbežné cenové ponuky sú extrémne vysoké, priestory nie sú
svojou štruktúrou celkom vyhovujúce). Istropolis definitívne potvrdil ob-
jednávku SKS. O mieste konania galavečera zatiaľ nie je definitívne roz-
hodnuté (PKO, nové Národné divadlo a Incheba).

– Za hlavného sponzora XI. kongresu sa prihlásila firma Servier Slo-
vensko, ktorá svoje požiadavky formulovala listom SKS (exkluzívne miesto
na stánok, exkluzívne miesta a časy na sympóziá, odovzdanie ceny za naj-
lepšiu publikáciu v časopise Kardiológie počas galavečera, informácie o
Edukačnom programe pre mladých kardiológov počas prestávok, infor-
mačné panely o jednotlivých sekciách kongresu). Predbežný záujem o post
hlavného sponzora potvrdila aj firma Sanofi-Aventis.

– Všetky abstrakty budú v tomto roku akceptované výlučne cez webo-
vú stránku SKS www.cardiology SKS. Posledný termín je 31. máj 2006.
Všetky satelitné sympóziá, ako aj sekcie pracovných skupín a iných od-
borných spoločností budú prijímané výlučne cez webovú stránku SKS.

Ad 4
– Ku dnešnému dňu výbor SKS obdržal 121 volebných lístkov, posled-

ný termín na zaslanie volebných lístkov bol do 28. apríla 2006. Sčítanie
volebných lístkov sa uskutoční 12. mája 2006. Po tomto termíne bude na-
sledovať 2. kolo volieb. Za predsedkyňu volebnej komisie výbor zvolil Doc.
Filipovú a za členov volebnej komisie Dr. Petra Kurraya a Dr. Jána Kme-
ca. Ako náhradník bol zvolený prim. Hrebík.
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Ad 5
– Doc. Kamenský predstavil predsedu prípravného výboru PS ambu-

lantných kardiológov Dr. Beňačku.
– Prof. Fabián informoval o zmluvách ku grantom medzi SKS

a NÚSCH. Upozornil na to, že zmluvy nie sú jednotne sformulované.
Zmena nastala na strane NÚSCH, ktorý žiadal upraviť znenie zmluvy (Dr.
Malacký). Zmena bude riešená dodatkom.

– Na podujatie 14th Alpe-Adria Cardiology Meeting v Cavtate, Dub-
rovník v dňoch  3. – 7. mája 2006 bolo vyslaných päť aktívnych členov.
V spolupráci s ČKS sa zabezpečil transport pre aktívnych členov tam aj
späť. Dopravu našich členov do Brna a späť sponzorsky zabezpečila firma
Abbott Laboratories. Výbor dohodol s predsedom organizačného výboru
Prof. Miličičom odpustenie kongresového poplatku všetkým aktívnym
účastníkom zo Slovenska a odsúhlasil ôsmimi hlasmi, že preplatí aj ubyto-
vanie všetkým aktívnym účastníkom zo Slovenska. Na toto podujatie od-
cestoval aj Prof. Hatala. Výbor odhlasoval preplatenie jeho letenky
z Viedne do Cavtatu a späť.

– Doc. Jurko požiadal o pridelenie finančného príspevku na vedecké
podujatie Európskej pracovnej skupiny pre srdcové zlyhávanie „Heart
Failure 2006“, kde má aktívnu účasť. Výbor odsúhlasil Doc. Jurkovi fi-
nančný príspevok v sume 10.000,- Sk, ktorý mu bude preplatený po pred-
ložení originálnych účtovných dokladov a publikovateľnej písomnej sprá-
vy z kongresu.

– V súvislosti s príspevkami na zahraničné odborné cesty členom SKS
(s aktívnou účasťou ako prvý autor) výbor počtom ôsmich hlasov odsúhla-
sil zmenu doteraz platného uznesenia nasledovne: finančný príspevok môže
výbor udeliť tomu istému členovi SKS každý rok, ak sa tak rozhodne, ma-
ximálne však jedenkrát ročne.

– MUDr. Ingrid Schusterová požiadala o pridelenie finančného prí-
spevku na účasť na vedeckom podujatí Európskej pracovnej skupiny pre-
ventívnej kardiológie „EuroPrevent 2006“, kde jej prácu akceptovali ako
poster. Výbor odsúhlasil finančný príspevok v sume 10.000,- Sk, ktorý jej
bude preplatený po preukázaný originálnych účtovných dokladov a po
predložení písomnej správy z kongresu v publikovateľnej forme.

– Prof. Balažovjech požiadal výbor SKS o preplatenie kongresového
poplatku na Svetový kardiologický kongres v Barcelone v dňoch 2.– 6. sep-
tembra 2006. Výbor tejto žiadosti vyhovel aj pri pasívnej účasti so zdôvod-
nením, že ide o prejav ocenenia SKS za jeho dlhoročné zásluhy vo výbore
SKS. Prof. Balažovjech je čestným členom SKS.

– SKS zaslalo korigovaný zoznam svojich členov doplnený
o novoatestovaných kardiológov na sekretariát Európskej kardiologickej
spoločnosti. Predpoklad zaslania nových „membership cards“ na SKS je
koniec mája 2006.

– Prof. Riečanský informoval o nekorektne pripravenej pozvánke na
Derérov memoriál v tom zmysle, že Prof. Murín bol v tlači pozvánky na

podujatie označený ako predseda Slovenskej internistickej spoločnosti. To
podľa stanov SKS nie je prípustné, pretože Prof. Murín sa v novembri  2005
tejto funkcie vzdal s tým, že kandiduje na funkciu budúceho prezidenta
SKS. Prof. Murín zdôvodnil situáciu tým, že tlač pozvánky sa diala bez
jeho korektúry a dostal ju tesne pred konaním podujatia. Pozvánku bez
konzultácie s ním pripravoval Prof. Paulovič.

– Doc. Filipová informovala o projekte 3P, ktorý pripravuje firma Ser-
vier. Odborným garantom programu je Prof. Hatala, ktorý písomne po-
žiadal výbor SKS o oficiálne zastrešenie tohto projektu. Pretože Prof.
Hatala nebol prítomný na zasadnutí výboru, po dlhšej diskusii dospel vý-
bor k záveru, že ho požiada, aby všetkým členom výboru zaslal definitívne
podklady, ktoríé sa týkajú tohto projektu, prípadne aj s jeho stanoviskom.
Výbor sa k tejto otázke vráti  na svojom najbližšom zasadnutí.

– Doc. Kamenský SKS informoval o žiadosti firmy EKIS (Ing. Polák)
o navýšenie mesačného honoráru o 5.000,- Sk bez DPH z doterajších
10.000,- Sk. Dôvody: náročnejšie účtovníctvo (položkovité účtovanie jed-
notlivých platieb účastníkov podujatí, členských príspevkov a dohladacích
prác nevypárovaných položiek) počnúc mesiacom apríl 2006. Výbor sa
návrhom zaoberal a počtom hlasov deväť odsúhlasil uvedené navýšenie
ceny. Výbor súčasne poveril prezidenta SKS, aby požiadal firmu EKIS,
aby po navýšení tejto sumy bolo v cene už zahrnuté každoročné vypraco-
vanie daňového priznania.

– Prim. Studenčan informoval výbor o ukončení práce na vydaní kniž-
nej monografie „Akútny koronárny syndróm“. Kniha bude mať 120 strán
a zahŕňa všetky aspekty starostlivosti o pacientov s akútnym koronárnym
syndrómom v prednemocničnej, nemocničnej a  následnej fáze. Cieľom
bolo napísať knihu pre každodennú klinickú prax. V súvislosti s vydaním
tejto monografie prim. Studenčan požiadal výbor SKS o finančnú podpo-
ru vo výške 20.000,- Sk. Výbor SKS túto žiadosť odsúhlasil v plnom rozsa-
hu počtom hlasov 11. Súčasne požaduje, aby v monografii bola zreteľne
uverejnená informácia o tom, že SKS je sponzorom publikácie.

– Doc. Kamenský na záver zasadania výboru vyzval všetkých prítom-
ných, aby si minútou ticha uctili pamiatku zaslúžilých členov SKS, ktorí
náhle zomreli v marci a v apríli 2006, Prof. MUDr. Stanislava Cagáňa,
DrSc. a prim. MUDr. Pavla Šefaru.

– Výbor schválil 13 uchádzačov za nových členov SKS: Jana GARA-
IOVÁ, Bratislava; Jana JURKOVIČOVÁ, Bratislava; Ján KLIMAS, Nové
Zámky; Andrea KOKAVCOVÁ, Bratislava; Martina KVANTOVÁ, Hlo-
hovec; Rudolf MAŠLEJ, Michalovce; Martin MIKUĽÁK, Prešov; Patrik
PALACKA, Bratislava; Viera SMETANOVÁ, Bratislava; Martin SVET-
LOŠÁK, Bratislava; Martin ŠTEFÁNIK, Bratislava; Ivan VULEV, Brati-
slava; Jana ZVAROVÁ, Žiar nad Hronom

– Ďalší riadny termín zasadnutia výboru SKS je 6. jún 2006 o 14.00 h
v zasadačke Kardiologickej kliniky NÚSCH v Bratislave.

Doc. MUDr. Slavomíra Filipová, CSc. Doc. MUDr. Gabriel Kamenský, CSc.
vedecká sekretárka SKS predseda SKS

Zapísali: Jana Slovincová
Doc. MUDr. G. Kamenský, CSc.
Doc. MUDr. S. Filipová, CSc.
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